
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 20/11/2023 
 
Του:  Παύλου Σαράκη, Βουλευτή Επικράτειας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Αύξηση κι αναβάθμιση επάκτιων συστοιχιών αντιπλοϊκών 

πυραύλων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ως γνωστόν, οι επάκτιες συστοιχίες αντιπλοϊκών πυραύλων (ASM) θεωρούνται ένα 
θαλάσσιο μέσο άμυνας, το οποίο χαρακτηρίζεται ως χαμηλού κόστους οικονομική 
στρατιωτική επένδυση. Δεδομένου του θαλασσίου πεδίου του Αιγαίου, δύναται η χώρα 
μας τα νησιά του με περιορισμένο προϋπολογισμό να τα καλύπτει με τους εν λόγω. 
Συνέπειες μιας γενικότερη κάλυψης αυτών με τους αναφερόμενους ASM θα ήταν 
αφενός η αποτρεπτική ισχύς των νήσων για κάθε επίδοξο επιβουλέα κι αφετέρου ο 
περιορισμός των κινήσεων των ναυτικών δυνάμεων αυτού. Το Π. Ν. διαθέτει 
περιορισμένες συστοιχίες αντιπλοϊκών πυραύλων (τύπου Exocet) επί των νήσων κι 
αυτές ως ένα βαθμό απαρχαιωμένες και παρωχημένες (δεκαετίας του 90). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε αναλόγως, προκειμένου να προμηθευτούμε νέες επάκτιες 
αντιπλοϊκές συστοιχίες, διασπείροντάς τες σε επιπλέον θέσεις επί του θαλασσίου 
πεδίου του Αιγαίου και να αναβαθμίσετε τις ήδη υπάρχουσες αυξάνοντας επί 
παραδείγματος την εμβέλειά τους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΣΑΡΑΚΗΣ ΠΑΥΛΟΣ 
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